

9天
7晚

丝绸之路

BeeFlyz 

TOUR CODE: CN9URC-D7

行程特色

高铁 吐鲁番 → 敦煌



include

风味特色

烤全羊风味、雪山驼掌

大盘鸡风味、兰州拉面

汽锅鸡风味、张掖排骨风味

武威沙米粉风味

航班时间

D7 398 KUL to Lanzhou 1725-2220

Flight Lanzhou to Urumuqi To be advice

Train Turpan to Dunhuang To be advice

D7 399 Lanzhou to KUL 2350-0445



OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C,
Cheras Business Centre,
56100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 5660

Departure Date

Adult (twin)

Fare Included: ✓ Taxes ✓ Tipping ✓ China Visa

1 吉隆坡 → 兰州 (飞机餐)

◆ 集合于吉隆坡机场，飞往兰州。抵达后，送往酒店入住。

住宿：长信国际酒店或同级(4*)

2 兰州 → 乌鲁木齐 (早晚餐)

◆ 飞往乌鲁木齐 (3.0hr)

◆ 国际大巴扎 游览具有伊斯兰建筑风格的世界第一大巴扎国际大巴扎，集中体现了浓郁西域民族特色产品和地域文化。

住宿：温德姆酒店或同级(5*)



3 乌鲁木齐 → 吐鲁番 (早午晚餐)

◆ 天山天池 游览以高山湖泊为中心的天池自然风景区。天山柏格达峰海拔5,445米，终年积雪，冰川延绵。(含游船+电瓶车)



◆ 达坂城风力发电厂 上百台的风力发电机屹立在两旁，形成了一个颇为壮观的风车大世界。



◆ 维吾尔族家访+歌舞表演 邀您在当地维吾尔族家中欣赏歌舞，免费品尝瓜果。

◆ 葡萄沟 沟全长8公里，到处布满了果园和葡萄园，这里种植的无核葡萄，是世界上最甜的葡萄。

◆ 坎儿井 新疆地区特殊的灌溉系统，可与长城、京杭大运河并称中国古代三大工程。

住宿：友谊峰假日酒店或同级(4*)



4 吐鲁番 (早午晚餐)

◆ 火焰山 “西游记”中记载为唐三藏往西方取经的途中所经过之地，这里是中国最热的地方，夏季气温能达摄氏47度。



◆ 交河故城 曾是西域36国之一的“车师前国”的都城，现存遗址是世界上最大、最古老、保存2000年的都市遗迹。(含电瓶车)



5 吐鲁番 → 敦煌 (早午晚餐)

◆ 高铁前往敦煌 (3.5hr)

◆ 鸣沙山 整个山体由流沙堆积而成，狂风起时，沙山会发出巨大的响声。(含骑骆驼+电瓶车)



◆ 月牙泉 水面酷似一湾新月，泉水在四面环沙的包围中，千年不涸，是当之无愧的沙漠第一泉。

◆ 沙洲夜市

住宿：富国酒店或同级(4*)



6 敦煌 → 嘉峪关 → 酒泉 (早午晚餐)

◆ 莫高窟 有“千佛洞”之称，为“中国四大石窟”之首，是中国现存石窟艺术宝库中规模最大内容最丰富的一座。(含电影观看)



◆ 嘉峪关城楼 万里长城最西端关卡。从嘉峪关门出城，城外就是古人所说的西域了。

住宿：酒泉宾馆或同级(5*)

7 酒泉 → 张掖 (早午晚餐)

◆ 酒泉公园 因园中有酒泉而得名，已有两千多年的历史。

◆ 五彩丹霞山 山形地貌奇特，色彩斑斓艳丽，线条清晰明快，气势磅礴壮观，是一处举世无双的摄影绝佳之地。(含环保车)

住宿：鼎和国际酒店或同级(5*)



张掖 → 武威 → 兰州

8 → 吉隆坡 (早午晚餐)

◆ 张掖木塔寺 砖木结构的古塔，塔高32.8米。(拍照点)

◆ 海藏寺 1700多年历史的名刹古寺，成为丝绸之路上一处重要的寺院。

◆ 雷台公园 著名的雷台汉墓就在这里。雷台汉墓是汉朝时“守张掖长张君”之墓。使这座汉墓闻名天下的原因是这里出土了中国旅游标志物『马踏飞燕』铜像。

◆ 晚餐后，送往机场乘搭飞机返回吉隆坡。

9 抵达吉隆坡 (飞机餐)

◆ 清晨抵达吉隆坡。

自费项目 (人民币 198-268)

A) 吐鲁番盛典歌舞秀

酒店以当地星级为准。行程安排仅供参考，以最终航班及酒店确认为准

9D
7N

Silk Road

BeeFlyz 

TOUR CODE: CN9URC-D7

Highlights

High Speed Rail

Turpan → Dunhuang



include

Delicacies

Roasted Lamb, Camel Hoof Flavor

Big Plate Chicken, Lanzhou Ramen

Steam Chicken Flavor, Xi'an Dumpling

Wuwei Mee Flavor

Flight Schedule

D7 398 KUL to Lanzhou 1725-2220

Flight Lanzhou to Urumuqi To be advice

Train Turpan to Dunhuang To be advice

D7 399 Lanzhou to KUL 2350-0445

 蜜蜂旅游
BeeFlyz
Holiday Sdn. Bhd.

OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C,
Cheras Business Centre,
56100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 5660

Departure Date

Adult (twin)

Fare Included: ✓ Taxes ✓ Tipping ✓ China Visa

1 Kuala Lumpur → Lanzhou (MEAL ON BOARD)

◆ Assemble at KLIA, depart flight to Lanzhou. Upon arrival, check in to hotel.
Hotel: 4* Changxin Intl Hotel or similar

2 Lanzhou → Urumuqi (B,D)

◆ Flight to Urumuqi (3.0hr)
◆ Grand Bazaar the largest bazaar in the world by scale, combining Islamic culture, architecture, ethnic commerce and entertainment.
Hotel: 5* Wyndham Hotel or similar



3 Urumuqi → Turpan

◆ Heavenly Lake of Tianshan the most easily accessible valley in Siguniang scenic area with vistas of snowy peaks, pastures, grassland and forests. It is the most beautiful valley of Four Maiden's Mountain. (included cruise + buggy ride)



◆ Dabancheng Wind Power Station the first large-scale wind power plant in China and the largest wind power station in Asia.



◆ Uyghur's Family visit Uyghur's Family dance performance and taste fresh fruit as well

◆ Grape Valley this green paradise of 400 hectares is covered with layer upon layer of grapes.

◆ Karez Well referred to as "the underground Great Wall, is the underground irrigation system.

Hotel: 4* Friendship Peak Hotel or similar



4 Turpan (B,L,D)

◆ Flaming Mountain are famous for the Chinese classic novel "Journey to the West". The mountain climate is harsh and the temperature is extremely hot in the summer, the hottest site in China.



◆ Jiaohe Ruins the most famous ancient cities along the Silk Road. It is found from underground 2000 years ago. (included buggy ride)

Hotel: 4* Friendship Peak Hotel or similar



5 Turpan → Dunhuang (B,L,D)

◆ Bullet Train to Dunhuang (3.5hr)

◆ Echoing Sand Mountain on days when a strong wind blows, the fast shifting sand roars; but when the wind is little more than a light breeze, the sand produces gentle, dulcet sounds akin to music. It is the same when you are sliding down the mountainside. (included camel + buggy ride)



◆ Crescent Lake a natural wonder crescent shaped lake in the Gobi Desert.

◆ Sazhou Night Market

Hotel: 4* Fuguo Hotel or similar



6 Dunhuang → Jiayuguan (B,L,D)

◆ Mogao Cave define as 'Caves of a Thousand Buddhas' at Mogao, are the greatest surviving monuments of the Silk Road. (included movie show)



◆ Jiayuguan Great Wall is the west ending point of the Great Wall of China, earning the name "the First and Greatest Pass under the Heaven".

Hotel: 5* Jiuquan Hotel or similar

7 Jiuquan → Zhangye (B,L,D)

◆ Jiuquan Park the wine spring of Western Han Dynasty is the highlight to see and has a beautiful story to share

◆ Danxia Rainbow Mountains enjoys the honors of "The world's top ten magical geographical wonders", is the best place for photography. Danxia Rainbow Mountains are magnificent with gorgeous colors, which developed at about 200 million years ago.

Hotel: 5* Dinghe Int'l Hotel or similar



8 Zhangye → Wuwei (B,L,D)

◆ Wood Pagoda ancient pagoda by wood structure. (photo stop)

◆ Haicang Temple one of the temples preserved intact in the Hexi Region, a cultural relics site under the provincial level protection.

◆ Leitai Park it is famous for the Bronze Horse unearthed in the tomb which is a cultural treasure and also the tourism logo of China.

◆ After dinner, transfer to airport for your flight depart home.

9 Arrival Kuala Lumpur (MEAL ON BOARD)

◆ Arrival Kuala Lumpur airport at the early morning.

Optional Tour (CNY 198-268)

A) Xinjiang Uyghur Cultural Dance Performance

Hotels based on local star rating category. The sequence of itinerary, such as sightseeing, meals and hotels arrangement may varies on the actual tour.